
1 
 

Eidsvoll 

 

 

 

10.02.2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2 
 

Saksliste: 
1. Godkjenning av de stemmeberettigede 

2. Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden 

3. Valg av møteadministrasjon 

• Dirigent 

• Referent 

• To til å skrive under protokoll 

• Tellekorps 

4. Behandle årsrapporter 

• Styret 

• Fridykker/barn og ungdom 

5. Innkommende forslag 

• Forslag fra Valgkomiteen 

• Forslag fra Simon Mork 

6. Behandling av revidert regnskap for 2024 

• Resultatregnskap EDK2024 

• Noter til regnskapet 2024 

• Revisjonsrapport av regnskap 2024 

7. Fastsetting av kontingent for 2026 

8. Budsjett 2025 

9. Valg 



3 
 

4 – Årsrapporter  

Årsrapport 2024 fra hovedstyret i Eidsvoll Dykkeklubb 
 

Pr. 31.12.2024 var det i EDK registrert 84 medlemmer, av disse er 30 under 18 år. 

I 2024 har styret bestått av: Leder Erik Borander, nestleder Tone Mette Wenger, kasserer Hilde 

Nyland, Sekretær Sølwie Jeantelle Kraus, styremedlem ungdomsgruppe Trond Øsmundseth 

(avlastning for Simon Mork), styremedlem materiell Per Bjaanes, og styremedlem tur/arr Joachim 

Jeppesen. 

Vi har hatt 8 styremøter, vært representert ved tre anledninger i forhold til Eidsvoll Idrettsråd - 

årsmøte, presentasjon av klubben (Tone Mette og Geir W), samt ekstraordinært årsmøte. Simon og 

Erik deltok på Marinbiologisk fagdag i Drøbak. Erik har fulgt opp nettverkssamlingene i NDF rettet 

mot Marin Forsøpling. Av styresaker som vi har jobbet med er spesielt arbeidsmøte rettet mot 

apparatdykkerkurs og instruktører og avklaringer rundt dette både økonomisk og i forhold til ansvar. 

Vi er glade for å ha fått en instruktør til innenfor apparatdykking, Per Bjaanes samt at Geir 

Wennevold nå kan utdanne CMAS *** apparatdykkere. Der er det nå satt i gang et kurs som absolutt 

vil være kompetansehevende samt verdifull støtte når elevene uteksamineres mtp. våre neste 

grunnkurs. Vi fikk også gjennomført et grunnkurs CMAS* før sommerferien startet. Hilde med støtte 

fra andre har fulgt opp det økonomiske som nå har et økende fokus mot barne- og ungdomsarbeid. 

Dette er et nytt felt for oss å jobbe i og har krevet ekstra innsats. Materialforvaltere har jobbet 

iherdig med båter og annet utstyr, det har gjort sitt til at alt fungerer når det trengs. Vi er vel 

fornøyde med at sikringsbåten for fridykking «Gyda» fungerer i all vår aktivitet og da spesielt på 

strandryddinger samt «Fridykker-/dykkerleiren i Kristiansand». Det er nå gått ove, gjort evaluering av 

dykkerutstyr i lager på låven for eventuelt videre utlån/salg. 

Av fysiske dugnader kan vi trekke frem «oppfølging båtleden Vorma» med "Elvekongens venner", vi 

har hatt to strandryddinger – nærmere beskrevet i årsberetning fridykkere, «Verdens kuleste dag» i 

regi av Norges Dykkeforbund. I tillegg har vi hjulpet innbyggere ved flere anledninger i distriktet med 

ting som er mistet/satt fast under vann. Det er blitt fylt 191 fyllinger på Myrer, Per har klart de fleste, 

med en firedel av disse. Ved gjennomgang historisk så kan man lese hvor mange som driver aktiv 

apparatdykking – dette er ca. 10 av våre dykkere som vi kan følge stabilt over lengre tid enn av de 

registrerte fyllinger 4-5 år tilbake i tid. Sånn sett er det veldig positivt med et ungt tilslag med de siste 

utdannede. 

Som følge av at tur- og arr nå ligger inn under styret etter fjorårets beslutning på årsmøte så kan 

følgende aktiviteter listes opp: 

· Dykking Langøya, Holmestrand 

· Fridykker/dykkerleir – Skottevika (Se årsberetning fridykk) 

· Dugnad "Verden kuleste dag" (Se årsberetning fridykk) 

· Gulen 5-8 sept 

· Langøytangen fyr okt 

· Divers night 

· Juleavslutning/pizzakveld (Se årsberetning fridykk) 
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· Juledykk 

I tillegg har det vært oppfølging av nye dykkere med spontanoppsatte turer, dette er viktig for at de 

skal få en god start i klubben. Vi retter en stor takk til OADK for at vi ved de anledningene har hatt 

mulighet til å låne utstyrshengeren. 

 

Nordkisa 31.01.2025                                            Erik Borander 

                                                                                  Leder 

 

Årsrapport 2024: Fridykkergruppa  
 

Fridykkergruppa har gjennom 2024 hatt fast trening på tirsdager i Eidsvollhallen. Treningene 

har fulgt skoleruten gjennom året. Det er mange fridykkere i EDK, og vi har hatt særs god 

rekruttering de siste årene. Pr. 31.12.2024 har vi 33 fridykkere tom. 20 år i klubben. 

Aldersmessig er det 30 fridykkere opp til 18 år. Det er 10 stykker nå som holder på med sin 

Cmas ***, og 2 stk. som holder på med sin Cmas **. Vi har 9 aktive seniorer som alle er 

ferdig med sin Cmas ***, som fortsatt trener aktivt hver tirdag. 

Det ble ikke tatt opp nye fridykkere i oktober 2024. Årsaken til det var at vi ikke gjorde noen 

annonseringer. Dette passet trenerkorpset godt, for da kunne fokuset være å følge opp 

treningsgruppa på best mulig måte. Våre fridykkere holder høyt teknisk nivå, og flere ønsker 

å trene videre hver tirsdag selv om de er ferdig med sin Cmas*** utdanning. EDK har valgt å 

gi et tilbud til disse fordi gruppa trives godt sammen og har det gøy på trening. Vi mener den 

gode samhørigheten i gruppa på tvers av alder og kjønn kan bidra til at flere etter hvert 

ønsker å ta appartdykkesertifikat og fortsette i klubben som voksne medlemmer. 

I år var det dessverre ingen fra fridykkergruppa som deltok i Vikerfossen ut. Vi håper å 

komme sterkere tilbake i 2025. 

Fridykkergruppa hadde planlagt flere ryddeaksjoner for 2024. Vi gjennomførte en før 

sommeren i Vorma, og en i Vorma etter sommeren. Utbyttet ble mange sykler, 

elsparkesykler og flere handlevogner fra Kiwi og Rema 1000. 

Fridykkergruppa har 4 trenere. Simon Mork, Geir Wennevold, Anders Helling og Terje Kraus. 

Trenerkorpset har et godt samarbeid. Størrelsen på fridykkergruppa i forhold til antall 

trenere er riktig. Vi klarer å gjennomføre alle treninger i løpet av året og vi klarer også å 

holde treningen på et godt faglig nivå. Det er god takhøyde for tilbakemeldinger, og kritisk 

evaluering på det vi gjør internt. Trenerkorpset er også åpent for tilbakemeldinger fra 

deltagerne på kursene og foresatte. 

Utstyrssituasjonen i fridykkergruppa er ganske bra. Det ble oppgradert med flere nye drakter 

før sesongen. Det ble besluttet av styret å ta en rimelig leie for våtdrakt pr. sesong. På denne 

måten får klubben inn litt penger som kan brukes til vedlikehold og reparasjon av draktene. 
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Det ser ut til at denne ordningen har fungert bra. Det er en stor fordel at alle har hver sin 

drakt som passer, slik at man ikke bruker mye tid på dette ifm. utetreninger og turer. 

Vi startet høstsesongen med en fantastisk flott dugnadsgjeng som reiste til Akershus 

Festning og bidro til gjennomføringen av «verdens kuleste dag». Dette er en gratis 

aktivitetsdag for barn i Oslo-området. Vi stilte mannsterke med 18 voksne og ungdommer og 

tjente gode penger på denne dagen. Dette var et oppdrag fra Norges Dykkeforbund. De var 

storfornøyde med vår innsats og har allerede ønsket at vi deltar her i 2025. 

Høstsesongen ble avsluttet med en vellykket juleavslutning på Vilberg ungdomsskole. Dette 

var også et åpent medlemsmøte hvor alle medlemmer i klubben var invitert. Klubben 

sponset pizza og brus. Klubbens leder holdt et viktig innlegg om situasjonen i Oslofjorden. 

Etterpå ble det vist bilder fra Skottevik og film fra treninger. Dette ble et folkerikt møte med 

ca. 50 personer. Fridykkergruppa har et godt miljø på tvers av alder og kjønn, og vi ser 

pizzakvelden som et viktig sosialt tiltak samt en arena for å gi foreldre litt bilder og info om 

treningene våre. 

Skottevik 2024 

Den årlige turen til Skottevik er nærmest blitt en tradisjon for fridykkerne. I år var det nesten 

60 personer, små og store som reiste på tur sammen. Begge båtene var også med på tur. 

Sommerturen til Skottevik gjennomføres som en 5 dagers tur hvor vi bor i leiligheter på 

feriesenteret. Her er det selvhushold, men det ble også gjennomført litt felles måltider. 

Herunder nevnes hjemmelaget fiskesuppe laget på fisk som ble fisket på turen. For trenerne 

ble det derfor travle dager med to fridykk pr dag, samt apparat dykk midt på dagen. På 

denne måten har klubben lagt til rette for at de unge dykkerne får samle erfaring og bli 

selvstendige på en trygg måte. Flere av fridykkerne er også apparatdykkere, og gjennomførte 

begge typer dykk flere av dagene. I år var det 3.gang denne turen ble gjennomført og vi ser 

at vi har fått gode rutiner på gjennomføring av denne turen, og mange av deltakerne bidrar 

til å få gjennomført viktige oppgaver. Vi ser at denne turen er veldig viktig for å bygge gode 

sosiale relasjoner mellom dykkere på tur og foresatte. Ekstra hyggelig er det også at ny-

utdannede apparatdykkere har vært med på turen. VI håper i fremtiden at denne turen kan 

bli en fellestur for fridykkere og apparatdykkere i klubben. 

OADK hadde i år sponset oss med 20 000 til Skottevikturen. Takk til OADK for dette. Pengene 

ble brukt til hettegensere, felles måltid og marinbiolog. 

På turen var det mye sosialt, som felles måltider, fisketurer og bading. Turen hadde en fin 

avslutning hvor det ble overrekkelse av sertifikater. 

Antall fridykkere på tur var i år 20 stk. I tillegg var det 2 nye apparatdykkere. Resten er 

familie og «støtteapparat». 

Vi sier oss godt fornøyd med 2024, og har så vidt begynt å legge planer for 2025-sesongen. 

05.01.25 

Tone Mette Wenger Simon Mork 
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5 - Innkomne forslag  

 

I. Til årsmøtet fra Valgkomiteen:  

Valgkomiteen fremmer med dette forslag om å gjenopprette gruppen "Tur og arr". 
Denne gruppen ble nedlagt på forrige årsmøte da ingen var villig til å påta seg verv i 
gruppen. Etter ett års drift av klubben uten "Tur og arr" mener vi at de negative 
konsekvensene av fjorårets valg blir veldig synlige i form av spontane turer på kort varsel 
som igjen gir dårlig oppmøte. Vi mener derfor at "Tur og arr" bør gjenoppstå i sin 
opprinnelige form, bestående av 3 til 4 medlemmer hvor gruppen selv velger en 
representant som stiller på samtlige styremøter. 
 
Innstilling fra styret 

Styret er positiv til gjeninnføring av tur-/arr., men ser at det ville vært en fordel med 
nye personer inn, for å avlaste. 
  

 

II. Til årsmøtet fra Simon Mork: 

Jeg foreslår at styret økes med et verv "utdanningskontakt". 
Bakgrunnen for dette er at de siste årene ser vi at kurs er viktig for aktiviteten i 
klubben. Jeg påstår at det er en sammenheng mellom kurs og aktivitet. Dette har vi 
sett de siste årene spesielt på fridykker siden, vi ser det også i fm apparat 
dykkerkursene som er blitt gjennomført. Både ifm fridykkingen og 
apparatdykkerkurene er det blitt tiltrukket medlemmer på aktivitet som ikke er 
tilsluttet det kurset som går. Vi ser også at etter endt kurs så kommer det flere 
"gamle" og "nye" dykkere ifm aktivitet. 
Det er viktig for klubbens videre utvikling og aktivitet å ha et talerør på styremøtene 
som representere utdanning om det være seg apparat/ fri- dykkerkurs, HMS kurs, 
livredderprøven mm. Det er også viktig at det satses på utdanning og kurs. Det er 
derfor naturlig at det er i representant i styret som har dette som sitt fokus område. 
En kan lett tenke seg at dette et verv for instruktører, men det er ikke det som er 
forslaget. Forslaget er at det etableres et verv i styret med fokus på utdanning 
uavhengig av instruktør status. 
 
Innstilling fra styret 

Styret er positiv til forslaget om å utvide styret med et mandat. 
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6 – Revidert regnskap for 2024 

Regnskap og budsjett 2024-2025 
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Balanse 2024 
 

 

 
 
 

Regnskapet 2024 
 

Resultatet for 2024 viser overskudd på kr. 354 363,09.  

Inntekter  

Regnskapet reflekterer et år preget av refusjoner knyttet til kjøp av båt og henger i 2023. 

Investeringstilskudd og momskompensasjon relatert til kjøpet utgjør 153 TNOK mottatt i 2024. Året 

har vært et normalår, med ingen større investeringer. Det har vært fokus på videreutdanning av 

instruktører, noe som har medført økte kostnader knyttet til dette. Aktiviteten på kurs har vært noe 

lavere enn budsjettert i 2024, men offentlige midler, støtte fra OADK og dugnadsinnsats har bidratt 

til at inntektene samlet sett ligger over budsjett med 156 TNOK.  

Kostnader  

Kostnader ligger bedre an enn budsjett med 50 TNOK., og skyldes i hovedsak reduserte 

kurskostnader, kjøp av utstyr og møtekostnader. Holdes tilskudd knyttet til båt- og 

hengerinvesteringen i 2023 utenfor, ville kubben hatt et positivt resultat på ca. 40 TNOK. 
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Noter regnskap 2024 for Eidsvoll dykkeklubb  
 

1. Anvendte regnskapsprinsipper  

Kontantprinsippet er benyttet for regnskapsføringen. Hovedprinsippet er at inntekter og 

kostnader direkte resultatføres. Balansen består av bankinnskudd. Det er ikke kjente 

inntekter og kostander utestående for regnskapsåret 2024.  

2. Opplysninger som er nødvendig for å bedømme virksomhetens stilling og resultat, og                                                 

som ikke framgår av regnskapet for øvrig 

Årsregnskapet utarbeides under forutsetning om videre drift. 

3. Lønn/ytelser til ledende ansatte og styre  

Det har i 2024 ikke vært utbetalt lønn/ytelser til ledende ansatte og styre.  

4. Antall medlemmer ved årets slutt  

Det var ved årets slutt registrert totalt 83 medlemmer.  

5. Antall årsverk i virksomheten har sysselsatt i regnskapsåret 

Det er ingen årsverk i virksomheten sysselsatt i regnskapsåret.  
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Revisjon av regnskap for EDK 2024 
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7 - Fastsettelse av kontingent for 2026. 
 

EDK har et godt overskudd. Styret foreslår derfor at kontingenten for 2026 forblir uendret fra 2025: 

Hovedmedlem:  1 300,- kr  

Familemedlemskap:  1 800,- kr 

Juniormedlemskap:      300,- kr 

 

8 – Budsjett 2025 
 

Det budsjetteres i 2025 for et normalt driftsår. Offentlig tilskudd er redusert fra 2024, da det 

er mottatt aktivitetsmidler og tilskudd fra OADEK ut over det normale. Klubben fikk godkjent 

bingomidler i 2024 gjennom Martins Bingo AS. Det budsjetteres med 70 TNOK, som er det 

klubben mottok i 2024. Midlene gis for to år av gangen, og skal gå til barn- og 

ungdomsarbeid. Budsjettet på utstyr er økt, da det er behov for påbygg på båten Gyda og 

kjøp av overtrykksventil til ny kompressor på Myhrer.  
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9 - Valg 2025 
 

Valgkomiteens innstilling til styre og undergrupper 

 

  

 

Valgkomiteen 23. desember 2024 

 


